
اعتراض پرسپولیس: چرا استقلال اندازه ما مجوز بودجه گرفت؟

یک عضو کارگروه: برخی مسائل محرمانه است!
 قرمزها مدعی هستند که آبی ها حتی سامانه شان برای کسب مجوز ملی را هم پر نکرده اند

روح الله میکائیلی در گفت وگو با »فرهیختگان«: از عملکرد تیم در لیگ فرنگی بسیار راضی بودم

سال آینده دانشگاه آزاد برای قهرمانی تلاش می کند
 ذهنیت کادرفنی تیم ملی باید کسب بهترین نتیجه در المپیک پاریس باشد
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باشگاه استقلال: 
مالیات نه؛ فقط ودیعه خانه بلانکو را دادیم

سازمان لیگ سقف 325 میلیاردی 
را برای ما باز کرد

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال به منظور بررسی ابهامات مطرح شده در 
برخی قراردادهای سه باشگاه استقلال، پرسپولیس و تراکتور روز پنجشنبه 
گذشته تشکیل جلسه داده؛ این در حالی است که بنا بر اظهارات ابوالفضل 
حسن زاده، رئیس کمیته انضباطی درباره دو پرونده، ابهاماتی وجود دارد که 
قرار است استعلاماتی درباره آنها از سازمان لیگ گرفته شود و چند نفر دیگر 
در کمیته انضباطی حضور یابند تا پس از آن درباره پرونده های مطرح شده 
تصمیم گیری شود. حسن زاده حتی در این خصوص تایید کرد که رای پرونده 

سرخابی ها بعد از دربی 102 اعلام خواهد شد. 
این در صورتی است که برخی رسانه ها به ابهامات موجود در پرونده استقلالی ها 
پرداخته و در این مورد مدعی شدند که ابهام اول در پرونده استقلال »مربوط 
به سقف بودجه این باشگاه است. استقلالی ها می گویند مجوز هزینه 325 
میلیاردی را از سازمان لیگ گرفته اند. این در شرایطی است که سازمان لیگ 
در نامه  ای که مرداد ماه به امضای کشوری  فرد سرپرست وقت سازمان لیگ 
به باشـــگاه اســـتقلال ارسال کرده، ســـقف بودجه این باشگاه را 300 میلیارد 
تومان اعلام کرده اما استقلالی  ها مدعی اند پیامکی از سوی فردی مسئول در 
فدراسیون و سازمان لیگ دریافت کرده اند که مجوزی بیش از این رقم دارند.«
در این خصوص یکی از مدیران استقلال به »فرهیختگان« گفت: »سقف 
خرید مانند قدرت خرید می ماند و این یعنی شما بیشتر از سقفی که دارید 
اصلا نمی توانید خریدی انجام دهید. بر همین اســـاس هم ســـازمان لیگ 
ســـقف 325 میلیاردی را برای ما باز کرد. اگر ســـقف ما کمتر بود چرا چنین 
ســـقفی را اصولا برای ما باز کردند؟ ما که برای کســـی ســـقف تعیین نکردیم. 
اگر این ســـقف کمتر بود و همان رقم 300 میلیارد را شـــامل می شـــد، ما هزار 
تومن هم نمی توانستیم آن را رد کنیم؛ مثل ماجرایی که بر سر هاشمی نسب 

به وجود آمد.«
وی درباره نامه منتشر شده از سوی کشوری فرد در خصوص سقف بودجه 
اســـتقلال گفت: »این نامه برای 8 مرداد اســـت اما بعدا با پیگیری هایی که 
داشـــتیم مجـــوز ملـــی و درآمدهای حاصل از ترانســـفر ما نیز به ایـــن رقم 300 
میلیاردی اضافه شده تا سقف استقلال هم به 325 میلیارد برسد. در ادامه 
بعد از تایید این رقم، این ســـقف توســـط سامانه توسط فدراسیون و سازمان 
لیـــگ بـــرای مـــا افزایش پیدا کرد و ما هم به همیـــن اندازه خرید کردیم و اصلا 
هیچ ایراد و اشکالی به این مساله در خصوص استقلال وارد نیست. اصولا 
ما هیچ تخلفی نکرده ایم که امتیازی بخواهد از ما کسر شود. در این بین شاید 
درخصوص پرونده تیم های دیگر بخواهند تغییر و تحولاتی ایجاد کنند که 
بر اســـاس آن بخواهند اســـتقلال را هم قربانی کنند که ما دیگر از آن بی خبر 
 ، هستیم!« همچنین ابهام دوم در پرونده استقلالی ها مربوط به قرارداد بلانکو
مهاجم آرژانتینی استقلال است. کمیته انضباطی در این خصوص نیز از 
سازمان لیگ درخواست ارائه قرارداد و بررسی مالیات و هزینه های جانبی 

درج شده در قرارداد این بازیکن را کرده است. 
ایـــن مدیر اســـتقلالی به »فرهیختـــگان« تاکید کرد: »ما هیـــچ مالیاتی برای 
هیچ کسی ندادیم. ما برای بلانکو خانه اجاره کردیم و نمی دانم چرا این موضوع 
مطرح شده که ودیعه این خانه باید در سقف بودجه ما گنجانده شود. این 
پول که برای بازیکن نیست. اسم ودیعه روی آن است و وقتی بازیکن از خانه 

برود این پول دوباره به حساب استقلال برمی گردد.«

مدیر برنامه های حنانوف به دنبال فسخ قرارداد 

گولسیانی تا آخر هفته صبر می کند
یافـــت  وحـــدت حنانـــوف بـــه ماننـــد گئورگـــی گولســـیانی بعـــد از در
عدم مطالباتش از باشـــگاه پرســـپولیس به این باشگاه نوتیس داد که 
زمان آن به پایان رســـیده اســـت. در همین راستا دو سه باشگاه لیگ 
کراتی  یکن تاجیکســـتانی شـــده و مذا برتـــری خواهان جذب این باز
نیز با ایجنت او داشته اند. در همین راستا با خبر شدیم که ایجنت 
وحدت از او خواســـته قراردادش را با پرســـپولیس فسخ کرده و با یک 
رقم خیلی خوب به یکی از تیم های متمول لیگ برتری بپیوندد، اما 
او هنوز تصمیمش را نگرفته اســـت. هیچ بعید نیســـت با اصرار این 
ایجنت، حنانوف تصمیم به فسخ قرارداد بگیرد. این در حالی است 
یکن تاجیکستانی خود را  که این باشگاه می توانست در نیم فصل باز
گر او تصمیم به  با یک قیمت مناســـب بفروشـــد، اما در حال حاضر ا
فسخ قرارداد بگیرد نه تنها کل پول قراردادش را از سرخپوشان خواهد 
گرفت، بلکه در نیم فصل نیز می تواند بدون دردســـر تیم جدیدش را 
گفته نماند که وحدت در بازی روز گذشته پرسپولیس  انتخاب کند. نا
به خاطر ســـرماخوردگی شـــدید در لیســـت نبود و این مساله ارتباطی 
به نوتیســـش به باشـــگاه نداشـــت. در این میان گولسیانی هم چنین 
شـــرایطی دارد اما به خاطر شـــرایط حساس پرسپولیس و مصدومیت 
مرتضی پورعلی گنجی او فعلا تصمیم گرفته این هفته را به باشـــگاه 
یافت قسط  یش در تلاش است با در پرسپولیس مهلت دهد. رضا درو
دوم از شرکت ایرانسل، حامی مالی خود قبل از دربی پرداختی ای به 

اعضای تیمش از جمله خارجی ها داشته باشد.

برد درخشان شاگردان مورایس در هفته دوازدهم

ترافیک صدر سنگین شد
ی به پایان  ی 4 باز هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر دیروز با برگزار
گردان نکونام  رســـید که با برتری ســـپاهان و پرســـپولیس و توقف شـــا
در اهـــواز همراه بود. اســـتقلال در روز بازگشـــت جـــواد نکونام به اهواز 
نتوانست بیشتر از یک امتیاز بگیرد و در دیداری پربرخورد و پرتنش به 
تساوی بدون گل رضایت داد تا با وجود حفظ صدرنشینی، سپاهان را 
در یک قدمی خود ببیند.پرسپولیس در تهران و پس از حذف از آسیا 
یکن حریف  به مصاف هوادار رفت که در نهایت با گل به خودی باز
یادی  موفق شد تیم محمود فکری را شکست دهد. قرمزها حملات ز
را در نیمه نخســـت داشـــتند و در دقیقه 21 ضربه مهدی ترابی که در 
موقعیت مشکوک به آفساید قرار داشت با برخورد به صائب محبی به 
یادی را از سوی  تک گل مسابقه تبدیل شد که این گل اعتراضات ز
نیمکت حریف به دنبال داشت. در نیمه دوم هوادار کمی بهتر کار 
کرد اما نتوانست گل خورده را جبران کند و در نهایت سه امتیاز این 
دیدار به گل محمدی و تیمش رســـید تا پیش از دیدار حســـاس روز 
پنجشنبه در دربی تهران، تیمش شرایط بهتری پیدا کند. سپاهان نیز 
در خانه به یک برد پرگل رسید و 4 بر یک مس رفسنجان را شکست 
داد تا با وجود کســـر 4 امتیاز از این تیم در رده دوم جدول قرار گیرد. 
نســـاجی نیز در خانه پس از چند نتیجه بد بالاخره دومین بردش در 
لیگ را جشن گرفت و با یک گل از سد استقلال خوزستان گذشت.

اخبار کوتاه

اخبار کوتاه

ی ســـازمان بازرســـی کشـــور در تابســـتان امســـال  فدراســـیون فوتبـــال بـــا همـــکار
کارگروهـــی را متشـــکل از هوشـــنگ نصیـــرزاده، علـــی خطیـــر و منصـــور 
ــه  ی آیین نامـ ــار ــل جـ ــالات فصـ ــل و انتقـ ــرای نقـ ــا بـ ــرزاده تشـــکیل داد تـ قنبـ
جدیـــدی را تنظیـــم و بـــه باشـــگاه ها ابـــلاغ کنـــد. در ایـــن میـــان نماینـــدگان 
ــز قبـــل از ابـــلاغ آیین نامـــه بـــه فدراســـیون دعـــوت شـــده و بـــا  باشـــگاه ها نیـ
امضـــای ایـــن ابلاغیـــه پذیرفتنـــد کـــه باشـــگاه های آنهـــا موظـــف بـــه اجـــرای 
بندهـــای درج شـــده در آیین نامـــه هســـتند. بمانـــد کـــه برخـــی از مدیـــران 
ــه  ــر بـ ــه اول حاضـ ــد در جلسـ ــه بودنـ ــن آیین نامـ ــون مخالـــف ایـ ــگاه چـ باشـ
امضـــای آن نشـــدند امـــا چـــون تعدادشـــان معـــدود بـــود درنهایـــت کارگـــروه 
مربوطـــه آنهـــا را نیـــز موظـــف بـــه اجـــرای آیین نامـــه کـــرد. هرچـــه بـــه روزهـــای 
آخـــر نقـــل و انتقـــالات تابســـتان نزدیـــک شـــدیم تعـــداد باشـــگاه های معتـــرض 
ــا از  بـــه برخـــی بندهـــای موجـــود در آیین نامـــه تنظیـــم شـــده بیشـــتر شـــد امـ
ـــتباهات  ـــد اش ـــول کنن ـــه قب ـــود ک ـــخت ب ـــروه س ـــای کارگ ـــرای اعض ـــه ب ـــا ک آنج
یـــادی در آیین نامـــه وجـــود دارد، اعـــلام کردنـــد کـــه در نیم فصـــل و تابســـتان  ز
آینـــده در مـــورد برخـــی بندهـــا بحـــث و تبـــادل نظـــر شـــده و در صـــورت لازم 
ـــت  ـــار می رف ـــه انتظ ـــور ک ـــل همان ط ـــروع فص ـــا ش ـــد. ب ـــد ش ـــلاح خواه ـــز اص نی
کـــه یک ســـری اطلاعـــات از داخـــل خـــود کارگـــروه بـــه  برخـــی باشـــگاه ها 
کردنـــد.  دست شـــان رســـیده بـــود علیـــه تیم هـــای رقیب شـــان شـــکایت 
در ایـــن میـــان باشـــگاه ســـپاهان اولیـــن باشـــگاهی بـــود کـــه مشـــخص شـــد 
ـــا کســـر 4 امتیـــاز مواجـــه شـــد. هرچنـــد  در مـــوارد مختلفـــی تخلـــف کـــرده و ب
ی بـــرای  یکنانـــی کـــه اجـــازه بـــاز همـــه ایـــن تخلفـــات یک شـــبه حـــل شـــد و باز
ســـپاهان نداشـــتند، مشکل شـــان برطرف شـــد. در ادامه باشـــگاه پرســـپولیس 
ـــا کســـر یـــک امتیـــاز  ـــرارداد گولســـیانی ب ـــه خاطـــر برعهـــده گرفتـــن مالیـــات ق ب
کثـــر تیم هـــا مالیـــات  مواجـــه شـــد، درحالی کـــه ایـــن باشـــگاه مدعـــی شـــد ا
یکنـــان و مربیـــان خارجی شـــان را برعهـــده گرفته انـــد و بایـــد بـــا آنهـــا برخـــورد  باز
یکنـــان  کتـــور مالیـــات باز شـــود کـــه بعـــد از مدتـــی مشـــخص شـــد باشـــگاه ترا
ــا  ــر قرارداد هـ ــروه نظـــارت بـ و مربیـــان خارجـــی اش را برعهـــده گرفتـــه و کارگـ

از ایـــن باشـــگاه خواســـته ایـــن قراردادهـــا را اصـــلاح کننـــد!

   شکایتپرسپولیسازاستقلال
، دعـــوای باشـــگاه ها و شـــکایت های آنهـــا علیـــه یکدیگـــر  مطابـــق انتظـــار
کـــه بعـــد از اعتراض هـــای مکـــرر و  گفتـــه نمانـــد  کـــرد. نا ادامـــه پیـــدا 
کـــه چـــرا بایـــد اعضـــای کارگـــروه ســـقف  یـــاد از ایـــن مســـاله  انتقـــادات ز
قـــرارداد باشـــگاه ها، خودشـــان در لیـــگ برتـــر مدیرعامـــل باشـــند، بـــا تصمیـــم 
فدراســـیون نصیـــرزاده و خطیـــر جـــای خـــود را بـــه دو عضـــو جدیـــد دادنـــد، 
گ هـــای آیین نامـــه  درحالی کـــه اطلاعـــات کاملـــی از مـــدارک باشـــگاه، با
و مـــوارد مختلـــف داشـــتند. در همیـــن راســـتا باشـــگاه پرســـپولیس بعـــد از 
ــو را ثبـــت کنـــد تصمیـــم  ــرارداد بلانکـ ــه باشـــگاه اســـتقلال توانســـت قـ اینکـ
کثـــر  بـــه شـــکایت از رقیـــب خـــود گرفـــت. ایـــن باشـــگاه مدعـــی بـــود کـــه ا
گـــر طبـــق همـــان قـــرارداد  یکنـــان اســـتقلال قراردادشـــان دو ســـاله بـــوده و ا باز

کـــرده باشـــند بودجـــه ایـــن فصل شـــان بـــه 550 میلیـــارد هـــم  هـــم عمـــل 
کـــه قراردادهـــای  می رســـد. در ادامـــه نیـــز اســـتقلالی ها مدعـــی شـــدند 
ــان  ــن فصل شـ ــه ایـ ــد و بودجـ ــمگیری کاهـــش داده انـ ــرز چشـ ــه طـ ــود را بـ خـ

ــت.  ــوده اسـ ــارد بـ 325 میلیـ

   اعتراضبهبودجه3۲5 میلیاردی
باشـــگاه پرســـپولیس در شـــکایتش از باشـــگاه اســـتقلال بـــه مـــوارد مختلفـــی 
اعتـــراض داشـــته اســـت؛ از قـــرارداد مهـــدی هاشمی نســـب گرفتـــه تـــا ســـعید 
... امـــا مهتریـــن مســـاله ای  مهـــری، رضایتنامـــه خالدآبـــادی، مالیـــات یامـــگا و
ـــیون  ـــلام فدراس ـــا اع ـــه ب ـــت ک ـــن اس ـــراض دارد ای ـــه آن اعت ـــگاه ب ـــن باش ـــه ای ک
فوتبـــال باشـــگاه هایی کـــه در لیـــگ قهرمانـــان حضـــور داشـــتند، می توانســـتند 
تـــا ســـقف 325 میلیـــارد تومـــان بودجـــه خـــود را بـــالا ببرنـــد. باشـــگاه اســـتقلال 
در دفاعیـــه ای کـــه بـــه کمیتـــه انضباطـــی داشـــته مدعـــی شـــده کـــه از ایـــن 25 
میلیـــارد اضافـــه، 10 میلیـــاردش را مجـــوز ملـــی گرفتـــه و 15 میلیـــارد هـــم از 
یکنانـــش بـــوده اســـت کـــه بایـــد به عنـــوان درآمد هـــای ایـــن باشـــگاه  فـــروش باز
یـــا در جلســـه اخیـــر کمیتـــه انضباطـــی  بـــه ســـقف بودجه شـــان اضافـــه شـــود. گو
نیـــز علـــی خطیـــر پیامـــک یکـــی از اعضـــای مهـــم کارگـــروه فدراســـیون را بـــه 
رئیـــس کمیتـــه انضباطـــی نشـــان داده کـــه در آن درج شـــده باشـــگاه اســـتقلال 
تـــا ســـقف 325 میلیـــارد تومـــان می توانـــد بودجـــه داشـــته باشـــد. در ایـــن میـــان 
یـــر بـــار ایـــن مســـاله نرفتـــه و مدعـــی اســـت کـــه یـــک  باشـــگاه پرســـپولیس ز
فـــرد در بیـــن اعضـــای کارگـــروه بـــر ســـقف بودجـــه باشـــگاه ها نمی توانســـته 
ی را بـــرای اســـتقلال صـــادر کنـــد. مســـاله دیگـــر اینکـــه  خودســـر چنیـــن مجـــوز

ـــگاه هایی  ـــه باش ـــد ب ـــی بای ـــوز مل ـــه مج ـــت ک ـــی اس ـــپولیس مدع ـــگاه پرس باش
ـــر کـــرده  ـــه ایـــن مجـــوز حرفـــه ای را پ ـــوط ب ب داده شـــود کـــه حداقـــل ســـامانه مر
یافـــت  باشـــند کـــه باشـــگاه اســـتقلال ایـــن کار را انجـــام نـــداده و مســـتحق در

10 میلیـــارد مجـــوز ملـــی نبـــوده اســـت. 

ـــوددر ـــائلرانمیش ـــیمس ـــروه:برخ ـــوکارگ    عض
رســـانههامطـــرحکـــرد

گ هـــای  در اینکـــه آیین نامـــه تنظیـــم شـــده بـــرای نقـــل و انتقـــالات دارای با
یـــادی بـــوده اســـت و برخـــی از اعضـــای ســـابق آن کامـــلا بـــه ایـــن ایرادهـــا آشـــنا  ز
بـــوده و از ایـــن مســـاله نهایـــت اســـتفاده را برده انـــد، تردیـــدی وجـــود نـــدارد. امـــا 
اینکـــه چـــرا اعضـــای فعلـــی ایـــن کارگـــروه حاضـــر نیســـتند صراحتـــا در رســـانه ها 
پاســـخگوی خیلـــی از مســـائل باشـــند، جـــای بحـــث دارد. در همیـــن راســـتا 
ــه  ــود بـ ــانه ای شـ ــه دوســـت نداشـــت نامـــش رسـ ــروه کـ ــای کارگـ ــی از اعضـ یکـ
ــورد  یـــادی در مـ ــر گمانه زنی هـــای ز »فرهیختـــگان« گفـــت: »در روزهـــای اخیـ
اتفاقـــات رخ داده بیـــن باشـــگاه و صحبت هـــای نماینـــدگان آنهـــا در کمیتـــه 
انضباطـــی شـــده اســـت کـــه کارگـــروه ترجیـــح می دهـــد وارد ایـــن مســـائل نشـــده 
گـــذار کرده ایـــم. همـــه مـــدارک ارائـــه شـــده  و همه چیـــز را بـــه کمیتـــه انضباطـــی وا
از ســـوی باشـــگاه اســـتقلال نیـــز بـــه کمیتـــه انضباطـــی ارائـــه شـــده و مطمئـــن 
باشـــید در مـــورد همـــه شـــکایت های انجـــام گرفتـــه، کمیتـــه انضباطـــی بـــا 
ــی  ــه برخـ ــن اینکـ ــرد. ضمـ ــد کـ ــادر خواهـ ــل رای نهایـــی را صـ ــات کامـ تحقیقـ
کـــه آنهـــا محرمانـــه بـــوده  مـــوارد را نمی شـــود در رســـانه ها بـــه آن پرداخـــت؛ چرا

و بـــه کمیتـــه انضباطـــی ارائـــه می شـــود.« 

حمیدرضااسکندری
خبرنگار گروه ورزش

تیم کشـــتی فرنگی دانشـــگاه آزاد در رقابت های لیگ برتر موفق شـــد با 
ارائـــه عملکردی قابل قبول بر ســـکوی ســـوم این رقابت هـــا قرار بگیرد. 
روح الله میکائیلی ســـرمربی تیم ملی کشـــتی فرنگی و هادی خیرنیا مربی 
تیم کشـــتی آزاد این باشـــگاه در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص 
ســـطح لیگ های امســـال و عملکردهای تیم شان صحبت کردند که در 

ادامه می خوانید. 

سطح رقابت های لیگ برتر کشتی فرنگی را چطور دیدید؟
لیگ برتر کشتی در سطح خوبی بود. تعدادی از قهرمانان جهان در مسابقات 
حضور داشتند اما همه قهرمانان جهان ما در رقابت ها حاضر نبودند که فکر 
می کنم به خاطر مسائل مالی بود که تیم ها نتوانستند آنها را تامین کنند. با این 

شرایط در مجموع شاهد رقابت های جذاب و خوبی بودیم. 

عـــدم حضور چهره های شـــاخص کشـــتی فرنگـــی در لیگ برتـــر باعث کاهش 
 انگیزه های جوانان نخواهد شد؟

گر قهرمانان ما در مسابقات حضور داشتند برای بچه های جوان  انگیزه  قطعا ا
بیشـــتری ایجاد می شـــد تا خود را نشـــان بدهند. میثم دلخانی در رقابت های 
لیگ کشـــتی گرفت و امیرمحمد یارمحمدزهی، کشـــتی گیر جوان ما در یک 
رقابت حســـاس توانســـت پیروز میدان شود. برای کشتی گیر ما فارغ از نتیجه 
کشـــتی گرفتن با دلخانی یک امتیاز بود و توانســـت یک تجربه ارزنده کســـب 
گر کشتی گیران صاحب نام در لیگ حضور  کند. جوانان قطعا  انگیزه دارند اما ا
داشتند شرایط خیلی بهتر می شد، امیدوارم در سال آینده اسپانسرهای قوی 
در لیگ حضور داشته باشند تا بتوانیم از حضور همه قهرمانان استفاده کنیم. 

تیم کشـــتی فرنگی دانشـــگاه آزاد همانند ســـال گذشـــته به مقام ســـوم رســـید. از 
عملکرد تیم راضی بودید؟

گرس  ی نزدیک و تماشایی مقابل نفت زا تیم ما در مرحله نیمه نهایی در دیدار
5-5 مغلوب شـــد و از حضور در دیدار نهایی بازماند. با این شـــرایط واقعا از 
عملکرد بچه ها راضی هســـتم که خیلی عالی کشـــتی گرفتند. به کادرفنی و 
بچه ها خســـته نباشـــید و تبریک می گویم. با بودجه بســـیار کمتری نسبت به 
گرس یارگیری کردیم، اما با این حال عملکرد خوبی داشتیم و کشتی گیران  زا
جوان و گمنام ما بزرگی کردند. البته نباید فراموش نکرد دانشگاه آزاد تنها به 
ی مدنظر قرار  بعـــد قهرمانـــی فکر نمی کند و مســـائل مختلفی را بـــرای تی مدار
می دهد و از همکاری با دانشگاه آزاد واقعا خوشحال هستم. امسال تیم کشتی 
آزاد ما نیز ســـوم شـــد که این اتفاق نیز خیلی خوشـــحال کننده بود. امیدوارم 
ســـال آینده بتوانیم نتایج بهتری بگیریم و حتی برای قهرمانی تلاش کنیم. با 

دکتر لشـــگری، رئیس مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشـــگاه آزاد صحبت کردم 
و خیلـــی بـــرای مـــن جالب بود که حتی در رده های پایه نیز دانشـــگاه در حال 
ی است. همین امسال نیز با عنوان دانشگاه آزاد در رقابت های  سرمایه گذار
خردســـالان کشـــور ششم شـــدیم. این دید دانشگاه آزاد بســـیار خوب است و 

یادی خواهد کرد.  قطعا به ورزش ایران و به خصوص کشتی کمک بسیار ز

در رقابت های امسال لیگ برتر شاهد حضور پدیده ای در مسابقات بودیم؟
امیرمحمد یارمحمدزهی در وزن 61 کیلوگرم تمامی رقبای خود از جمله میثم 
دلخانی را شکست داد و فقط در یک رقابت که در یک وزن بالاتر کشتی گرفت 
مغلوب شد. به نظرم پدیده مسابقات لیگ برتر کشتی فرنگی یارمحمدزهی 
بود که با کادرفنی او را شناســـایی کردیم و در ترکیب تیم قرار دادیم و خیلی 

عالی کشتی گرفت و جواب اعتماد ما را به خوبی داد. 

با حفظ ترکیب و تقویت تیم فکر می کنید سال آینده بتوانید در جایگاه بهتری قرار بگیرید؟
مطمئن باشید دانشگاه آزاد برای سال آینده حضور پرقدرت تری در مسابقات 
خواهد داشـــت. در رقابت های امســـال نشـــان دادیم تیم بسیار خوبی بودیم و 
شـــک نکنید مســـئولان دانشگاه آزاد وقتی می ببینند ما با هزینه کمتر نسبت 
یم برای ســـال آینده حمایت بیشـــتری  به ســـایر رقبا عملکرد به این خوبی دار
گر ســـال آینده نیز همراه دانشـــگاه باشـــم برای قهرمانی  انجام خواهند داد. ا

تلاش خواهیم کرد. 

 نقطه ضعف لیگ امسال را در چه موضوعاتی دیدید؟
ــا مســئولان ســازمان لیــگ درخصــوص ضعف هــای  قــرار اســت در جلســه ب
لیــگ امســال راهکارهایــی را ارائــه بدهیــم. مــواردی وجــود داشــت کــه بــه 
مســئولان ســازمان لیــگ گفتــم و خودشــان نیــز ایــن موضــوع را قبــول کردنــد. 
یــزی  بهتــری وجــود داشــته باشــد. ســازمان  امیــدوارم بــرای ســال آینــده برنامه ر
لیــگ بــه دلیــل اینکــه ســال المپیــک اســت امســال شــرایط خوبــی نداشــت 
و برنامه هــا دچــار تغییــرات می شــد. ایــن بی انضباطــی نیــز اجتناب ناپذیــر 
اســت امــا بــا ایــن حــال ســازمان لیــگ تــلاش کــرد مســابقات را خیلــی خــوب 

برگــزار کنــد. 

یس عملکرد خوبی  فکر می کنید تیم ملی کشـــتی فرنگی بتواند در المپیک پار
داشته باشد؟

همیشـــه خوشـــبین هستم و امیدوارم تیم ملی کشتی فرنگی در هر شش وزن 
مســـابقات المپیـــک موفـــق به کســـب مدال شـــود. پیش بینی نتیجه کشـــتی 
ی نشدنی نیســـت. امیدوارم در المپیک  بســـیار ســـخت اســـت، اما هیچ کار
یس نیز تیم ملی عملکرد بســـیار خوبی داشـــته باشـــد و بتواند حداقل دو  پار
مدال طلا کسب کند. باید فقط همه دست به دست هم بدهیم و از تیم ملی 
کشـــتی فرنگی حمایت کنیم تا بتواند نماینده شایســـته ای برای کشـــتی ایران 
یس باشـــد. ذهنیت کادرفنی نیز باید کســـب بهترین نتیجه و قهرمانی  در پار

ی ما نیز کسب نتایج درخشان است.  باشد و آرزو


